
Zápis a usnesení z řádného jednání rady č. 9/2025 obce Kobylí konané dne 22.4.2025    
                                v 18:00 hod. v kanceláři Obecního úřadu Kobylí 

    
       

Přítomni :        Mgr.  Pavel Kotík 

                         Radek Kovář 

                         Mgr. Petr Horáček 

                         Pavel Novák 

                         MUDr. Radim Herůfek 

 

Hosté :             Kobylští stárci 

                         Michal Zich  MAS Hustopečsko  

 

 

V úvodu prohlásil starosta P. Kotík, že toto jednání rady obce bylo řádně svoláno. Konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny 
členů. 

  
Program: 
1) Kontrola minulého zápisu 

2) ZŠ účetní uzávěrka 

3) Různé 

4) Ukončení zasedání 

  

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR01/09/2025 Program 9. jednání Rady obce Kobylí v roce 2025 byl schválen. 
   

Ověřovatelem zápisu z dnešního jednání rady obce Kobylí byl jmenován Pavel Novák 

 

1)Kontrola minulého zápisu 

 

Hlasování – pro - 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR02/09/2025 Rada obce Kobylí bere na vědomí zápis 8. schůze Rady obce Kobylí v.r. 2025 bez připomínek 

 

 

2) ZŠ účetní uzávěrka  

 

Starosta předložil radě obce ke schválení účetní uzávěrku Základní školy Kobylí a návrh na převedení hospodářského výsledku do 

rezervního fondu. Rada návrh projednala a schválila. 

  

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0   

UR03/09/2025 Rada obce Kobylí schvaluje účetní uzávěrku Základní školy a souhlasí s převedením hospodářského výsledku 

do rezervního fondu. 

 

 

3) Různé 

 

 

a) Stárci seznámili radu s průběhem letošních hodů a požádali o výpomoc při přípravách 

b) Rada projednala žádost firmy Archatt o pronájem pozemku obce ke skladování stavebního materiálu. 

c) Michal Zich seznámil radu s dotačními programy na výstavbu sportovišť. 

d) Rada projednala opakované porušování zákazu vjezdu na cyklostezku 

e) Rada projednala možnosti výsadby stromů u skládky a ČOV. 

f) Rada se seznámila s postupem prací na likvidaci koupaliště. 

 

 

           4)   Ukončení zasedání 

 

Vzhledem k tomu, že program dnešního řádného jednání rady obce byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo, prohlásil starosta toto 

jednání ve 21:30 za ukončené. 

 

  

  
Zapsal: Radek Kovář                                                                         Mgr. Pavel Kotík, starosta   

  
Ověřil: Pavel Novák 

        


